
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska 
Landseerklubben (SvLK) den 8/10 2007. 
 
Närvarande: Agne Grundström, Bodil Arvidsson, Kristina Johansson, 
Yvonne Kvistberg, Monika Gilljam, Linda Söderström, Anette 
Wennström, Catharina Östman samt 48§ Eva-Britt Östman för 
avelsrådet. 
 
 
 

41. Mötets ordförande Agne förklarade mötet öppnat 

42. Dagordningen lästes igenom och godkändes 

43. Monika valdes till justerare för dagens möte 

44. Föregående protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna 

45. Ekonomisk rapport. Träffen i Sundsvall gick plus med 517,50 kr. Tillgångar: Plusgiro 

7480:-, bankkonto 3907,49 kr, kassa 1803:- Har betalat tidningen och frimärken  efter 

förra mötet. 

46. Inkommen post. Broschyr angående Circuit shows i anslutning till World Dog Show 

2008.  

47. Beslutsfrågor. *Rasmonter vid Stora Stockholm blir inte av. Vi siktar in oss på att ha 

en monter vid världsutställningen i juli istället. Vid medlemsmötet i december 

försöker vi tillsätta en arbetsgrupp som arbetar med frågan.  

*Medlemsmötet blir på lördag eftermiddag. Mats skickar ut ett mail med förfrågan om 

lokal till närbelägna brukshundklubbar.  

*Frågan om huruvida SvLK ska förmedla valpar från icke registrerade uppfödare 

hänskjuter vi till medlemsmötet. 

*Anette berättade om julannonsen i Hundsport. Åtta kennlar har visat intresse att 

delta. Annonsen kostar 800:-/kennel för ¼ sida och ska vara SvLK:s plusgiro tillhanda 



senast den 22/10. Sista manusdag för Hundsport är den 26/10. Mats gör själva 

annonsen. 

 

48. Rapporter. *Eva-Britt redogjorde för den statistik hon på avelsrådets uppdrag har 

sammanställt om rasen i Sverige. Den hälsoenkät som skickades ut med 

Landseerbladet kommer att sammanställas under vecka 41. Hittills har ca 70 svar 

inkommit. Det som än så länge tydligt har framkommit är att det finns ett utbrett 

problem med öronen hos hundarna. Avelsrådet informerar om detta i nästa nummer av 

tidningen.  

*Linda berättade om Sundsvallsträffen där ca 20 medlemmar deltog. Aktiviteter var 

bland annat rallylydnad och lotteri. 

49. Landseerbladet. Redaktören avgår och Mats tar över med omedelbar verkan. 

50. Hemsidan. Fungerar fortsatt bra. 

51. Övriga frågor. Anette undrar om gåvomedlemskap även gäller vid försäljning av 

vuxna hundar. Styrelsen ser inget hinder för detta.  

52. Nästa möte. Tisdagen den 30/10 klockan 19.00 på telefon. Mötet kommer då att 

behandla avelsrådets möte med SKK/AK. 

53. Mötesordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Kristina Johansson Agne Grundström  Monika Gilljam 

 

Vid protokollet Vice ordförande SvLK  Justeras 

 

 


